
Vyjádření předsednictva ČSR k článku uvedeném na portálu Seznam 
Zprávy dne 13.12.2021 

Předsednictvo ČSR se tímto chce krátce vyjádřit k článku uveřejněném na portálu Seznam 
Zprávy, ve kterém byla zmíněna problematika zahraničních soustředění vyúčtovaných Petrem 
Novákem.  

Je skutečností, že někteří členové svazu měli pochyby o výši určitých  faktur za soustředění 
v Italském Collalbu v letech 2019 a 2020, které byly panem Novákem  předloženy 
k vyúčtování a proplacení svazu. Na základě těchto pochybností byla rozhodnutím 
předsednictva svazu pověřena Kontrolní komise k prošetření těchto vyúčtování, pan Novák 
byl vyzván k předložení dalších  podkladů  a k vysvětlení některých  nejasností. Vzhledem ke 
složitosti  nebylo šetření v této věci dosud uzavřeno. V případě potřeby budou k dořešení 
tohoto případu vyzváni externí odborníci.   
 
Mediální načasování v této době, kdy je před našimi nejlepšími závodníky v čele s Martinou 
Sáblíkovou vrchol čtyřletého olympijského cyklu, je velice nešťastné. Svaz  má v současné 
době prioritu v zajištění chodu olympijské sezóny, především po stránce sportovně 
organizační. Hlavní snahou svazu je vytvořit našim reprezentantům co nejlepší podmínky pro 
přípravu na kvalifikační závody a na olympijské hry samotné. Realizační tým se do konce 
sezóny nebude měnit.  K dořešení pochybností se předsednictvo vrátí co nejdříve po skončení 
sezóny a to svoláním zasedání valné hromady. 
 
Již zmíněné šetření nemá  žádný vliv na sportovní přípravu reprezentantů. Ti se mohou plně 
věnovat své činnosti.  
 
Předsednictvo ČSR 

 


